■劉育兆



簡歷

國立政治大學哲學博士。

博士論文題目:《論海德格之「誰」的問題:兼以「誰」的問題為線索看其前後思想的轉變》

研究領域:海德格、詮釋學。

- 翻譯Gardner, Sebastian之《康德與《純粹理性批判》》 (2007)
- 英文期刊論文(與蔡偉鼎共同撰寫):《論對海德格 《黑色筆記本》之詮釋:從學術微政治的觀點》 (2019)
- 於靜宜大學生態人文學系「方濟生態論壇」,演講「高達美對現代科學的批判——以他對現代醫學的反思為例」(2019)
- 於梅洛龐蒂讀書會發表「高達美論「醫學作為治療 技藝」」(2019)
- 於書蟲時代讀書會導讀Richard Palmer《詮釋學》 (2019)

Yu-Chao Liu

Ph. D. at National Cheng-Chi University

Academic specialties: Heidegger, Hermeneutics

Academic Background:

- Translator of *The Routledge Guidebook to Kant's Critique of Pure Reason* (2007)
- First author of "On Interpretations of Heidegger's Black Notebooks from the Viewpoint of Academic Micro-politics" (with Tsai Wei-Ding) (2019)

- Lecturer of "Gadamer's Critique of Modern Science: Take his Reflection on Modern Medicine as an Example" at "St. Francis of Assisi Ecological Forum" in Department of Ecological Humanities, Providence University. (2019)
- Presenter of "Gadamer on Medicine as the Art of Healing" at Merleau-Ponty Circle (2019)
- Lecturer of R. Palmer's *Hermeneutics* at a Study Group of Bookworm Club (2019)